

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll styrelsemöte 2025-02-24.pdf

Storlek: 70381 byte

Hashvärde SHA256:

df24b2106a00131506675caf50e7ca4c1a0dbc996fa27fd3398f25910b8d12e7

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:

KAROLINA TUVESON

Signerat med BankID 2025-02-26 20:18 Ref: 019543b2-14b3-71e3-a30b-3667a2192b7e

LENNART SMEDENMARK

Signerat med BankID 2025-02-26 11:58 Ref: 019541e8-5f3a-710c-85a8-4f17cc9c055a



Protokoll från styrelsemöte 2025-02-24, kl. 18:30 på Karlsnäsgården

Närvarande:

Lennart Smedenmark, Karolina Tuvevesson, Anders Sundelin, Annika Josefsson, Lars Svensson samt Cissi Lingerud.

Frånvarande: ---

1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkomna och öppnar mötet kl. 18.30.

2 Dagordningen

Utsänd dagordning godkänns.

3 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll har skickats ut, både avseende förra styrelsemötet och årsmötet. De läggs till handlingarna.

4 Konstituerande av styrelsen

Ordförande Lennart Smedenmark och kassör Annika Josefsson är av årsmötet 2025-02-12 valda. Styrelsen konstituerar sig för resterande poster enligt följande:

- Vice ordförande – Anders Sundelin
- Sekreterare – Karolina Tuvevesson
- Tävlingsansvarig – Lars Svensson
- Ungdomsansvarig – Christian Lindblom
- Utbildningsansvarig – Cissi Lingerud

Styrelsen **beslutar** att utse Lennart Smedenmark (19521216-3314) samt Annika Josefsson (19651001-4647) till fullmaktshavare och företrädare för Blekinge orienteringsförbund var för sig.

5 AP-lista-uppföljningar

- Nummerlappar för Blekingecupen är levererade. Tröjorna är beställda med ännu ej levererade. Hjälp med hämtning behövs när det är dags (kl 8-16 är det öppet).

6 Rapporter/skrivelser

- Inbjudan till RF-SISUs distriktsstämma (torsdag 10 april) har inkommit. Information finns även tillgängligt på RF-SISUs hemsida.
- Distriktsmöte med SOFT har varit, där styrelsen fått del av bildspelet. Mötet handlade mestadels om ekonomi. Nästa möte är 19 mars. Då har Lennart förhinder så Anders deltar istället.
- Anders undrar om det inkommit någon ytterligare information om ”digitala fritidskortet”, vilket det inte har.
- Kassören rapporterar: fakturering av medlemsavgifter för 2025 är på gång.
- Tävlingsansvarig rapporterar:
 - 31 mars är sista ansökningsdatum för nationella tävlingar för 2026.
 - Skånes tävlingsansvarige har meddelat att Frosta OK vill lägga in en distriktstävling 12/4 vilket är samma dag som Vittuskaveln arrangeras av Karlskrona SOK. Ett alternativ är att det blir under påsken och då påverkar det inte oss.
 - DM-sprint: Skåne OF har framfört önskemål om att förbunden i regionen (dvs. Skåne, Blekinge, Halland, Småland) kommer överens om en given helg för 2026. En av fördelarna med olika helger är att deltagare kan delta i varandras tävlingar, vilket är fördelaktigt ekonomiskt och arrangörmässigt. Småland har uttryckt att de inte är intresserade av en sådan gemensam helg och styrelsen för Blekinge uttrycker samma sak.
 - Skåne har i dagsläget ingen arrangör för SSM 2026.
 - Halland har problem att finna arrangör för GM 2026.
- Utbildningsansvarig rapporterar:
 - Modernt ledarskap-utbildningen pågår just nu.
 - SOFTs utbildningsmöte sker 11 mars.
 - Diskussion uppstår gällande banläggartutbildning: steg 1 gick nov-23, repetitionsutbildning gick i jan-24. Styrelsen ser inget akut behov av nya utbildning steg 1 detta år. Lennart kommer inom kort att uppdatera banläggartlistan på BLOFs webb.

- Ungdomsansvarig rapporterar:
 - Inbjudan till Hällevikslägret har inkommit, BLOF kommer att anmäla sitt intresse av att delta.
- Övrig rapportering från gruppen:
 - Informationsmöte sker på onsdag med SOFT, bland annat angående nya tävlingsreglerna för MTBO.
 - Möte har skett med Skåne och Småland för vidareutveckling av grenen MTBO.

7 Representant RF-SISU stämma

Styrelsen **beslutar** att utse Christian till BLOFs ombud för stämman. Karolina deltar på stämman som åhörare. Båda administrerar själva sina respektive anmälningar.

8 Mötestider 2025

Styrelsen **beslutar** följande mötesdatum:

7/4, 19/5, 18/8, 22/9, 17/11, 19/1 (2026), årsmöte 11/2 (2026), 23/2 (2026)

9 Jury 2024

Juryordföranden på årets tävlingar fastställs.

10 DM-anvisningar

- Mötet går igenom och uppdaterar anvisningarna. DM-anvisningarna kommer att publiceras på BLOFs hemsida samt skickas ut till klubbarnas tävlingsansvariga. Styrelsen **beslutar** att distriktet ska använda neutrala medaljer i nya klassen DH21 för sprintstafetten eftersom antalet damer får variera mellan 3 till 4. Styrelsen **beslutar** att ta bort lagmedaljerna (de stora) i D21, H21 och DH21 i både den långa stafetten och sprintstafetten. Styrelsen **beslutar** att det i stafetterna enbart ska delas ut plakett (motsvarande) till segrande lag i klasserna DH45, DH60 respektive D135, H135 och DH Äldre. Lars kommer att uppdatera dokumentet ”Regler för utdelning av DM-tecken”.

11 Övriga frågor

- Lars: undrar angående skrivningen i årsmötesprotokollet gällande DM Ultralång. Ett muntligt förtydligande av innebörden ges.
- Karolina: undrar ifall mall till protokoll finns samt kontaktlista.
- Policy reseersättning: mötet går igenom och uppdaterar policyn med tillägget att uppdrag som juryordförande ger rätt till reseersättning.

- Ersättningar för material på särskilda aktiviteter: utskriftskostnad av kartor för exempelvis gemensamma träningar och läger diskuteras. Styrelsen **beslutar** att följande ersättningar kan ges:
4 kr/karta för själva utskriften och 3 kr/utskrivna karta i nyttjandekostnad. Plastfickor ska faktureras för faktisk kostnad och faktiskt använt antal. 2 kr/utskrivet papper för övriga utskrifter, såsom PM och annan information.
Kostnad för utlåning av fordon diskuteras också, men behovet av distriktsövergripande policy är inte lika stort för detta.

12 Nästa möte

Nästa möte är den 7 april.

13 Avslutning

Ordförande tackar för ikväll och avslutar mötet kl. 20.30.